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Београд -- Упркос чињеници да је за нешто више од недељу дана разрешено чак пет
чланова преговарачког тима са ЕУ, шефица Тања Мишчевић каже да тим нема
проблема.

  

  

Како каже, преговори о чланству због тога неће бити успорени, док из ЕУ поручују да је
владавина права одлучујући фактор у процесу преговарања.

  

Када било који тим остане без пет играча, шеф очајно и гласно закључи: десетковани
смо, а шефица каже: "То није тачно, то није тачно".

  

Мишчевићева објашњава да одлазак Ничићеве и Илићеве, а пре тога Стојиљковића,
Круља и Међака представља техничко уређење преговарачког тима, које не утиче на
функционисање тима и не успорава процес.
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"Можда је то и показатељ да је ово само посао и можда га неки други раде боље него
ми", каже Тања Мишчевић и подвлачи да су разлози разрешења искључиво техничке
природе.

  

На место разрешених чланова које је поставила Влада, доћи ће други. А за оне који нису
били део Владе, као професор ФПН-а Зоран Стојиљковић, који је био задужен за
поглавља 2 и 19, шефица преговарачког тима каже: то је нешто друго, разматрамо.

  

"Да ли је то позиција коју треба допунити или да ли нам можда у неким другим
областима фали преговарач", каже Мишчевићева.

  

Коментатори оцењују да шефица држи ствари под контролом и да нема разлога за
забринутост да ће преговарачки тим бити у проблему.

  

"Боље је да тај тим што мање бива љуљан. Важно је да добро раде заједно, али немојте
заборавити - то је процес који дуго траје и захтеваће још промена, јер ће неки одлазити.
Не може се очекивати да толики тим остане у истом саставу све време", каже Соња
Лихт из Београдског фонда за политичку изузетност.

  

За то време из ЕУ стиже порука да западни Балкан има европску перспективу, а Србија
пуну подршку. Одлучујући фактор владавина права.

  

"Врата су широм отворена, а брзина спровођења реформи диктира брзину уласка у ЕУ,
свако ће напредовати по заслузи. Сада треба да се фокусирате на владавину права и
ако се у поглављима 23 и 24 не оствари напредак, онда ће трпети сва друга поглавља и
цео процес ће бити успорен", каже Оскар Бенедикт, в. д. шефа мисије ЕУ у Србији.

  

Немачки амбасадор Аксел Дитман данас је оценио преговарачки процес као динамичан.

  

"Остварен је напредак у реформама, али потребно је још доста тога урадити у
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независности судства, институција, борби против корупције, слободи медија", закључио
је Дитман.

  

(Б92)
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